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98.10.07行政會議通過
103.10.08行政會議修訂第4、5、7點
Passed by the Administrative Council on October 7, 2009
Items 4, 5 and 7 amended by the Administrative Council on October 8, 2014

一、目的：為配合政府擴大招收外國學生政策，加強招收優秀外國學生進入本校就讀學位，以推展國際化，特訂定本要點。
1. Purpose: The Key Points are prescribed to comply with the government policy of expanding the recruitment of international students and strengthen the recruitment of outstanding international students to the School in order to move toward internationalization.
二、經費來源：所需經費由本校學生學雜費收入項下支應。
2. Source of funding: The funding required is provided from the School’s student tuition and fee income.
三、名額：每年以10名為原則。
3. Number of recipients: 10 each year.
四、獎勵方式：獲准入學第一年學費及雜費全免，並免費提供學生宿舍，唯不得重覆請領本校相關獎勵金。
4. The incentive method: Waiver of tuition and fees in the first year after admission and free student dormitory. However, related incentives offered by the School can not be applied for repeatedly.
五、申請資格：提出申請就讀本校學士班、碩士班及博士班的外國學生（不含交換學生及選讀生）。
5. Eligibility: International students who apply for the School’s bachelor, master or PhD programs (excluding exchange and non-credit students)
六、申請時間：外國學生申請就讀本校時，填具申請表格，與入學申請資料一併寄回。
6. Application time: International students need to fill out the application form and return it along with the application documents at the time of application.
七、審核程序：
（一）由教務處提供每學年完成註冊之外國學生名單，送請本校學生入學獎勵金審查小組決定各學系之名額。
（二）各學系依分配之名額，遴選受獎學生，並檢送名單暨申請表等相關資料，送教務處辦理核發事宜。
7. Review process:
(1) Every year a list of international students who have completed registration is submitted by the Office of Academic Affairs to the School’s Student Enrollment Incentive Review Panel to determine the number of recipients for each department.
(2) Each department selects the students for the incentive in accordance with the number of recipients allocated, and sends the list and the application form to the Office of Academic Affairs for incentive approval and issuance.
八、本要點經行政會議通過，陳請校長核定後施行，修正時亦同。
8. The Key Points are passed by the Administrative Council and implemented after the Principal’s approval. The same procedures apply for the amendments.
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